

《单词百科:re-establish是什么意思?re-establish怎么发音?re-establish的解释和用法》

英语单词re-establish是什么意思?re-establish怎么读?re-establish怎么发音?简答网为您整理了re-establish的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



re-establish怎么读

re-establish的读音:[re ɪ ɪ ' stæbl ɪ ʃ]

re-establish的意思

1、vt.重建;重新建立;恢复;重新安置;

re-establish的相关词组

1、to establish 建立, 创建, 建设, 使开业, 制定, 规定;

re-establish的双语例句

1、 In five years it would do away with divorce and re-establish the prestige of the home.

五年之内,管保可以根除离婚的现象,重建家庭的尊严.

2、 Each time the connection fails Amazing Dialer will automatically try to re-establish it.

每一次连接失败惊人的拨号器会自动尝试重新建立它.

3、 The royalties enabled the inventor to re-establish himself in business.

专利使用费让这位发明家得以再次立足于商界。

4、 His opportunity to re-establish himself had been nobbled by the manager's tactics.

他重新树立自己地位的机会因教练的战术而流产了。

5、 He claims that imperialists are trying to re-establish colonial rule in the country.

他宣称帝国主义者企图重新在该国建立殖民统治。

6、 Although Nam declared its independence in 1945, France wished to re-establish its rule over the region.

尽管1945年越南宣布独立, 但法国仍想重建其在该地区的统治.

7、 We need to keep on, day after day , in the effort to re-establish our communion.

我们需要日复一日地坚持以再建我们与上帝的交流.

8、 Question 3: sounds you are a little introvert. Maybe you should do something to re-establish your self-confidence ?

问题3听起来你有点内向或许你应该做点什么来重建 自信?

9、 Or he may simply be trying to re-establish his credentials as a fiscal conservative.

或者他仅仅想改变他作为财政怠惰者的形象.

10、 Methods: Using the buccal fat pads to repair and re-establish all the dentofacial defects.

方法: 口腔颌面部缺损运用颊脂垫修复和重建.

11、 The client application attempts to re-establish a connection to the principal database and fails.

客户端应用程序尝试重新建立与主体数据库的连接,但是失败.

12、 Its purpose is to re-establish shrine consciousness under marketeconomy context.

其目的是想在市场经济语境中重新确立庙堂意识.

13、 It is a chance for the 22-year-old Scottish international to re-establish himself in the first-team.

这是这位22 岁 的苏格兰国脚重新回到一队阵容的机会.

14、 Kaiyuan Temple Pagoda re-establish the majestic grace stand known to the world.

开元寺塔重新以雄伟的风姿屹立于世.

以上是简答网为您整理的re-establish怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/re-establish>